



Information Sheet

Reference: _____

手提電腦 / Notebook

牌子/ Brand	華為 HUAWEI
型號 / Model	MateBook X Pro (2020)
原產地 /Place of manufacture	中國 China
主要功能 / Key features	<ul style="list-style-type: none">13.9 吋 3K 高清全面屏(3,000 x 2,000)，屏佔比高達 91%，支援多點觸控極纖薄一體式金屬機身，重量只有 1.33kg支援 HUAWEI Share 多屏協同便捷互傳功能，連接後與手機即可跨系統實時互動¹配備 65W 口袋式充電器，兼容多種充電輸出功率，減少旅途和外出的負擔。只需充電 30 分鐘，便可使用 6 小時² <p>1 此功能只限已安裝 PC Manager 10.0.2.99 或更高版本，並安裝 PC Manager 提供相關驅動的 HUAWEI MateBook X Pro。只適用於部分支援 NFC，同時支援 EMUI 10 及以上的華為手機</p> <p>2 支援 65 W 充電器為手機超級快充的手機型號將會持續更新；65 W 充電器支援 5 V/2 A、9 V/2 A、12 V/2 A、15 V/3 A、20 V/3.25 A、10 V/3 A 等多種輸出功率，需要與被充電設備進行適配。數據為華為實驗室測試結果</p> <ul style="list-style-type: none">13.9-inch 3K HUAWEI FullView display (3,000 x 2,000) with 91% screen-to-body ratio and multi-touchUltra-slim metal unibody with weighs only 1.33 kgHuawei Share Multi-screen Collaboration allows user to control your phone on the MateBook with just a simple touch via NFC¹Portable 65W USB-C Charger supporting HUAWEI SuperCharge™ for different devices, the HUAWEI MateBook X Pro can be used for 6 hours with charged for only 30 minutes² <p>¹ Only available on HUAWEI MateBook 13 with PC Manager version 10.0.2.99 or later and all necessary drivers installed. This feature also requires a Huawei phone running EMUI 10.0 or later. The phone must also have NFC capabilities.</p> <p>² The 65W charger supports super charging for limited models which will be continuously updated. 65W charger supports multiple output power like 9V/2A, 12V/2A, 12V/3A, 20V/3.25A, etc. which need to be adapted to the charged device. Charged when the screen of the device is turned off (Sleeping mode or powered off). Data comes from Huawei labs.</p>
作業系統 / Operating system	Windows 10 64-bit Home
系統記憶體 / Internal memory	16GB 2133MHz LPDDR3 + 1TB NVMe PCIe SSD
螢幕 / Display	13.9 英寸 3000 x 2000 LTPS 觸控式螢幕 / Touchscreen, 260 PPI
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機) / Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)	1 MP 隱藏式前置鏡頭 / 1MP front recessed camera
配套 / Packaging List	1 x MateBook X Pro 1 x Huawei MateDock 2 1 x 華為 USB-C 電源適配器 65W / HUAWEI USB-C Power Adaptor 65W 1 x USB C-C 數據充電線 / USB C-C Data cable 1 x QSG 用戶指南 / QSG User Manual
產品價格/ Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份 / Identity of repair service provider	Huawei



保修地址 / Repair service address		華為客戶服務中心 (旺角店) 香港九龍旺角彌敦道 700 號 18 樓 01,02,10 室 Huawei Customer Service Centre (Mongkok) Flat 01, 02, 10, 18/F, 700 Nathan Road, MongKok, Kowloon, Hong Kong. 華為客戶服務中心 (荃灣店) 香港新界荃灣青山公路荃灣段 264-298 號南豐中心 18 樓 22 室 Huawei Customer Service Centre (Tsuen Wan) Room 22, 18/F, Nan Fung Centre, 264-298 Castle Peak Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong
換貨政策 / Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期 Warranty period	主機 / Main Unit	24 個月 / 24 months
	配件 / Accessory	充電器 :24 個月 / Adaptor: 24 months

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料
The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司
查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123 <http://hkcsl.com>